



Stanford Entrepreneurs Forum

『與創業達人有約』系列餐會

We're pleased to inform you that Stanford Entrepreneurs Forum will resume on the first Wednesday of every month starting from October, 2015. The Forum will invite top-tier entrepreneurs, industry experts, venture capitalists and securities underwriters to share their stories and experiences on how to effectively incubate and grow high-tech ventures. The Forum offers opportunities to connect ideas, technology and people. Welcome to join us.

SCHEDULE, SPEAKERS AND TOPICS

Date	Speakers	Topics
2017/09/06 11:30~14:00	Royce Hong (洪裕鈞)	Because Racecar
2017/10/11 11:30~14:00	余宛如 立委	TBA

11:30~12:00	Check-in & Registration	參加者入場/自由交流
12:00~12:50	Opening, Luncheon and Speaker Introduction	開場/午宴/講者介紹
12:50~13:40	Speech	達人分享
13:40~14:00	Q&A	Q&A 互動
14:00~15:00	Round Table Discussion	自由交流

REGISTRATION

For registration, please submit your registration form to vicky@darwin-venture.com.tw or click the site of <https://goo.gl/forms/wPUGRpVCMfmNwpEI3> to register.

Registration Fee:

- On-Site: NTD 850 per person
- Early bird: NTD 750 per person (Early bird deadline is set on one week before date of each session)

VENUE

HWA-YOUNG (Zhonglun) 華漾大飯店 中崙店 (忠孝復興站 1 號出口, 步行約 5~10 可抵達)

104 台北市中山區市民大道三段 209 號 G 樓, T +886 2 8772 9666

SPEAKER BIOGRAPHY

Royce YC Hong (洪裕鈞)

co-founder + ceo | XING Mobility Inc | www.xingmobility.com

ceo + big head of design | IPEVO Inc | <http://www.ipevo.com>

Chairman | Panasonic Taiwan | <http://www.panasonic.com/tw>

Royce is a designer by training, entrepreneur by circumstance, and car fiend by obsession. Born in Hollywood, he now lives in Taipei and spends his time driving, designing and connecting technology to people. In 2015, he co-founded XING Mobility, developing advanced vehicle technologies by designing and building electric race cars and supercars. Royce also has two other day jobs as Chairman of Panasonic Taiwan and CEO + Big Head of Design at IPEVO, a creator of interactive classroom tools that is currently in use in 60% of K12 Public Schools in America.

設計師出身，因緣際會成為新創企業家的 Royce 生於美國好萊塢，大部分時間都在臺北生活打拼，對車有著無窮盡的狂熱，駕越馳騁、設計並試圖連結設計與深受設計影響的人群是 Royce 生活重心的一部分。在 2015 年 Royce 成為行競科技的 co-founder, 台灣第一家從事電動賽車與超級跑車-的研發公司。Royce 亦身兼其他兩要職，IPEVO 愛比科技的首席設計師兼 CEO 及 Panasonic Taiwan 台灣松下董事長，IPEVO 是一家專精於互動式教具的創新公司，旗下產品在美國幼兒園至 12 年級(K-12)學校有高達 60%的市占率。



CONTACT INFORMATION

Vicky Yeh, +886-2-2798-8869, vicky@darwin-venture.com.tw

Enos Fan, +886-3-562-1058, enos@darwin-venture.com.tw

HOST

Stanford Club of Taiwan 史丹福大學在台校友會 <https://www.facebook.com/StanfordClubOfTaiwan>

CO-ORGANIZERS

Darwin-Venture Management 達盈管理顧問公司 <http://darwin-venture.com.tw/>

更多活動訊息請上臉書粉絲專頁: <https://www.facebook.com/StanfordEntrepreneursForum>